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Předseda vlády Petr Fiala se v úterý 26. září setkal s předsedou Národní 

sportovní agentury Ondřejem Šebkem 

Návštěva premiéra byla tak první od doby zvolení nového vedení NSA. Na programu 
jednání bylo kromě agendy NSA, také řešení rozpočtové položky pro Národní sportovní 
agenturu na rok 2024.  
 
Setkání premiéra s předsedou Národní sportovní agentury Ondřejem Šebkem se týkalo 
zejména budoucích kroků a směřování NSA. Jednání se zúčastnili také členové Rady 
NSA. Pan premiér se seznámil s aktuální agendou Národní sportovní agentury a 
výsledky 10měsíčního působení nového vedení. Předseda Šebek obeznámil premiéra 
také s novým nastavením řízení úřadu, informoval jej o zrychlení dotačního procesu 
NSA a připravované prioritizaci sportu. Předmětem jednání byla také aktualizace 
investičních programů. Předseda NSA informoval premiéra o komunikaci se zástupci 
sportovního prostředí i iniciativě poslanců, která otevírá diskusi o možnosti vzniku 
zákona o sportu a konkrétních tématech, která by měla tento zákon upravovat. V rámci 
jednání proběhla také diskuse o financování sportu a rozpočtu NSA na rok 2024. 
Předseda Ondřej Šebek zdůraznil pozitivní přínosy sportu pro společnost, a to jak 
v oblasti zdravotní prevence, reprezentace státu a v neposlední řadě i pozitivní 
ekonomické dopady sportu na státní rozpočet. V rámci tohoto bodu jednání premiér 
potvrdil své pozitivní vnímání pohybu, sportovních aktivit i skutečnost, že státní 
rozpočet na rok 2024 poskytne NSA stejnou částku jako v roce 2023.  

 
„Velmi si vážím návštěvy pana premiéra na našem úřadu. Během schůzky jsem 
představil priority Národní sportovní agentury, hovořili jsme o možnosti vzniku nového 
zákona o sportu, prioritizaci sportu a samozřejmě také alokaci finanční částky 
v rozpočtu pro sport na další rok. Jsem moc rád, že vládní představitelé vnímají pozitivní 
dopady sportu a pohybu obecně na veřejnost a Národní sportovní agentura bude mít 
tak k dispozici na další rok v rámci státního rozpočtu stejnou částku jako letos,“ řekl 
Ondřej Šebek.  
 
„Jsem si vědom toho, že řada sportovních spolků a klubů je na pomoci státu existenčně 
závislá a pomoc státu je důležitá. Právě tyto kluby, které nejsou vidět, připravují 
sportovce, které pak obdivujeme v NHL, Premiere League, nebo jako olympijské vítěze 
a mistry světa.  A i když se většina těchto lidí sportem neživí, tak získávají během mládí 
návyky ke zdravému životnímu stylu. To je něco, co je bohužel čím dál měně obvyklé, 
ale na co musíme dbát a co musíme podporovat. Moje vláda opravdu nechce, aby děti 
přestaly sportovat. Jednání vzhledem k tomu, jak vypadá rozpočtová situace, nebyla 
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jednoduchá. Tomu definitivnímu rozhodnutí napomohly i argumenty, které předložila 
NSA a ukazuje se, že pod vedením pana předsedy Šebka si NSA získává stále větší důvěru 
i pokud jde o dotace a rozdělování finančních prostředků. “ řekl premiér Petr Fiala. 
 
“Jednání o rozpočtu i z naší strany nebyla snadná, avšak pro český sport mají 
nezpochybnitelně pozitivní výsledek. Tímto samozřejmě děkuji panu premiérovi a 
dalším vládním představitelům. Tento fakt jasně deklaruje, že současná vláda ČR vnímá 
sport jako důležitou součást s pozitivními dopady do oblasti zdravotnictví, ekonomiky či 
školství. S tím samozřejmě souvisí i naše další aktivita v rámci podpory sportu a pohybu 
s jinými resorty, na které chceme s ministry spolupracovat,” uzavřel Ondřej Šebek. 

 


